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Hei,
Vi har mottatt søknad om samtykke til handelsareal på Smålonane.
 
Saksgangen er som følgjer:

·         Fylkeskommunen sender samtykkesøknaden til Fylkesmannen i Hordaland for uttale med frist på 3
veker.

·         Fylkesrådmannen utarbeider og legg fram sak for tilråding i utval for kultur, idrett og regional utvikling
(KIRU). Saka går vidare til fylkesutvalet (FUV).

·         Fylkesutvalet fattar vedtak om samtykke.
 
Sakshandsamingstid er på seks veker, herunder er tre veker til høyring hos fylkesmannen. Vi når dessverre
ikkje politisk møte i mai, og saka vil handsamast i KIRU 19. juni, med endeleg vedtak i FUV 21. juni.
 
 
Beste helsing

Anne-Kathrine Vabø
Spesialrådgjevar 
Regionalavdelinga | Planseksjonen

telefon: 957 01 145
e-post: anne-kathrine.vabo@hfk.no
www.hordaland.no
 
 
 

Fra: Våge Irene <irene.vaage@sweco.no> 
Sendt: 11. april 2018 15:23
Til: Anne‐Kathrine Vabø <Anne‐Kathrine.Vabo@hfk.no>
Kopi: Otto K. Blix Hulbak <Otto@fazenda.no>; Bendiksen David Faukner <david.bendiksen@sweco.no>
Emne: Søknad om samtykke for etablering av handelsareal på Smålonane i Fjell kommune
 
Hei,
 
Jeg er plankonsulent for utarbeidelse av reguleringsplan for nytt handelsområde på Smålonane i Fjell kommune.
Jeg har fått opplyst av saksbehandler i Fjell Kommune om at søknad om samtykke fra Fylkeskommunen, samt
saksframlegg med formannskapet sitt vedtak, ble sendt over til Hordaland Fylkeskommune den 05.04.18.
 
Jeg ber vennligst om en tilbakemelding på om jeg har forstått videre saksgang korrekt:

Administrasjonen i Fylkeskommunen behandler søknaden og skriver en innstilling i saksframlegget.
Saken vil bli politisk behandlet i utval for kultur, idrett  og regional utvikling  og i fylkesutvalet.
Deretter vil saken bli sendt ut på høring hos relevante etater som Fylkesmannen

 
 
Dersom overnevnte er en korrekt oppfattelse av saksgang lurte jeg på om det er en mulighet til å få saken opp til
behandling i utval  for kultur, idrett og regional utvikling i deres oppsatte møte den 24.04.18. Behandlingen i
Fylkeskommunen har betydning for den videre behandlingen av reguleringsplanen i Fjell kommune og det er et
sterkt ønske om å få avklart deres syn så raskt som mulig.



 
Ring meg om det er spørsmål til overstående. Vi stiller vi gjerne på møte for å belyse saken dersom dere ønsker
det.
 
Du må ha en fin dag videre.
 
Med vennlig hilsen,
 
 

 Irene Våge
Arealplanlegger/Seniorrådgiver
Region Infrastruktur Bergen 
   
Mobil  +47 924 38 641
irene.vaage@sweco.no

Sweco Norge AS
Fantoftvegen 14P

NO‐5072  Bergen
Telefon  +47 55 27 50 00 
www.sweco.no

 

 

   
 

 
 
 

   
 

 

 

 
 
 


